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Aanleiding

De vaste Kamercommissie Onderwijs heeft gevraagd om voorafgaand aan het op

11 september geplande debat over het praktijkonderwijs een brief over de

ontwikkelingen en knelpunten rondom het praktijkonderwijs te ontvangen. U heeft

voor het zomerreces een eerdere versie gezien.

U verstuurt deze brief mede namens de Staatsecretaris voor Participatie en

Integratie van SZW.

Geadviseerd besluit

Akkoord te gaan met bijgesloten brief. Na uw akkoord wordt deze brief aan de

vaste Kamercommissie Onderwijs verstuurd, tenzij u nog opmerkingen heeft.

Toelichting

De vaste Kamercommissie heeft gevraagd om een brief waarin u ingaat op de

knelpunten en ontwikkelingen in het praktijkonderwijs. U heeft eerder een

conceptversie, de track changes versie n.a.v. uw commentaar is bijgevoegd. In de

eerdere brief waren twee onderwerpen nog niet volledig uitgewerkt:

schooladvisering en bevoegdheden. De volgorde van de brief is gewijzigd t.o.v. de

vorige versie. De onderwerpen zijn geordend op basis van de leerroute die de

leerlingen in het praktijkonderwijs doorlopen, maar inhoudelijk niet gewijzigd. De

brief bevat:

·        Mooie ontwikkelingen van de afgelopen periode:
o    Het schooldiploma praktijkonderwijs;

o    Het ophogen van het LPA budget voor pro;

o    De subsidie voor de netwerkcoördinatoren;

o    De communicatiecampagne van de Sectorraad Praktijkonderwijs.

·        Verbeteringen van de huidige situatie op de korte termijn:
o    Basisvaardigheden in het praktijkonderwijs.

o    De curriculumvernieuwing in het praktijkonderwijs: In overleg met

SLO en de Sectorraad Praktijkonderwijs is afgesproken dat SLO in

2025 onderzoekt wat de mogelijkheden zijn om handreikingen en

voorbeeldmaterialen specifiek voor het pro beschikbaar te maken.
o    De subsidieregeling tegemoetkoming reiskosten praktijkonderwijs.

U meldt dat de scholen in het najaar van dit jaar het eerste

subsidiebedrag zullen ontvangen en daar geen aanvraag voor

hoeven te doen omdat we deze ambtshalve zullen toekennen.
o    Ontwikkelingen op de arbeidsmarkt. In deze paragraaf geeft u aan

hoe OCW en SZW gezamenlijk werken aan de verdere
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implementatie van sectorale ontwikkelpaden. In lagere

regelgeving bij het wetsvoorstel van school naar duurzaam werk

benoemen we thema’s waarover vertegenwoordigers van scholen

gemeenten samenwerkingsafspraken kunnen maken.

·        Structurele verbeteringen in het huidige stelsel:
o    Rechtstreekse bekostiging. U herhaalt de eerder gemaakte

afspraken en meldt dat de afgelopen periode er in samenspraak

met het veld een overgangsregeling tot stand gekomen is.
o    Nieuw in deze versie: Schooladvisering en de doorstroomtoets. U

kondigt aan ervaren knelpunten rondom de centrale aanmeldweek

te willen wegnemen en zegt toe te onderzoeken in hoeverre een

enkelvoudige adviescategorie (een grote wens van de Sectorraad

Praktijkonderwijs) in het nieuwe stelsel van doorstroomtoetsen

uitvoerbaar is.
o    Pilot pro/vbo. U vat het afgeronde onderzoek van SEO samen en

meldt dat scholen die deelnemen aan de pilot nog tweemaal een

pilotklas mogen starten.
o    Nieuw in deze versie: Bevoegdheden in het pro. U benoemt met

welke bevoegdheden leraren les mogen geven in het pro.

Daarnaast geeft u aan dat  de Landelijke Werkgroep Bevoegd aan

een aantal knelpunten werkt. Onder andere dat de pabo-opleiding

niet altijd passend is voor de doelgroep op het pro, waar de

groepsleraar 12+ een oplossing voor zou kunnen bieden.
o    Wetsvoorstel van school naar duurzaam werk. U gaat specifiek in

op één van de vier maatregelen namelijk loopbaanbegeleiding

door het pro. De Sectorraad had graag gezien dat er twee jaar

loopbaanbegeleiding zou worden vastgelegd voor het pro, u

beargumenteerd waarom er toch voor één jaar

loopbaanbegeleiding is gekozen.
o    Samenwerking pro-mbo. U herhaalt de basisafspraken van dit

voorgenomen wetsvoorstel, noemt een mooi voorbeeld uit regio

Rijnland waar recentelijk een convenant is gesloten en geeft aan

dat de komende periode de motie van Westerveld om bij

uitzondering samenwerking met niet bekostigde instellingen

mogelijk te maken, wordt uitgewerkt.

Afstemming met het veld:

De hoofdlijnen van de brief zijn besproken met de Sectorraad Praktijkonderwijs en

de eerdere versie is aan ze voorgelegd. Zij heeft daarop aangegeven zich te

kunnen vinden in de hoofdlijnen, maar niet altijd in de toon van de brief. Dit is

niet verder gespecificeerd. De versie die nu voorligt is ook afgestemd met de

Sectorraad, het commentaar van de raad is verwerkt. De Sectorraad komt naar

verwachting in aanloop naar het debat nog met een eigen brief.

Planning:

Verzending van de brief is voorzien voor de week van 26 augustus – ruim voor het

commissiedebat van 11 september.

Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden

N.v.t.


